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产品详情

2020医疗旅游展/医疗旅游博览会/医疗旅游展览会

2020第四届海南国际医疗旅游展览会

Hainan International Medical Tourism Exhibition

同期举办：2020第四届中国国际医疗健康产业高峰论坛

      2020第四届海南国际健康产业博览会

China International Medical and Health Industry Summit Forum 

时间：2020年11月13-15日

Time:November 11th-13th 2020 

地点：海南国际会展中心

Venue:Hainan International Convention and Exhibition Centre

组委会咨询：冯雅经理 13902401844（微信同号）

Host units主办单位：

Hainan Provincial Health Commission 



海南省卫生健康委员会        

HAINAN BROADCASTING GROUP 

海南广播电视总台（集团）

Chinese Peasants And Workers Democratic Party 

中国农工党海南省委员会   

People's Daily Health Times 

人民日报社《健康时报》

Support units支持单位：

National Health Commission of the Peoples 

国家卫生健康委员会   

Republic of China People's Daily 

人民日报社 

The People's Government of Hainan Province 

海南省人民政府       

TOURISM AUTHORITY OF THAILAND 

泰国国家旅游局 

MHTC  

马来西亚医疗旅游理事会                                     

Chinese Medical Doctor Association 

中国医师协会

CSK-IAPA 

 中韩国际整形美容学会          

China International Exchange and Promotive Association for Medical and Health Care -Medical Tourism Branch  

中国医疗保健国际交流促进会-医疗旅游分会

Organizational Unit 组织单位：

Guangdong pinyo Exhibition Services Co,.Ltd 



广东品耀展览服务有限公司

组委会咨询：冯雅 139 0240 1844（微信同号）

                                       

海南国际医疗旅游展览会

Estimate预计：

International and regional 20+ 国际和地区20+        

exhibition area 10,000㎡  展出面积10000㎡      

exhibitors 200+  展商数量200+/

audience 80,000+ person-time  观众80000+人次            

nationalization degree 55%  国际化程度55%

Since 2013, the state has begun to support Hainan to develop medical tourism industry in an all-round way. Sanya and
Boao Lecheng International Medical Tourism Pioneer Areas are the first batch of demonstration bases for health
tourism in China. Among them, Boao Lecheng International Medical Tourism Pioneer Area has attracted hundreds of
medical tourism institutions, and the investment amount has reached hundreds of billions, which shows that the cross-
border medical market is unprecedented huge.

自2013年以来，国家全方位支持海南发展医疗旅游产业，三亚市和博鳌乐城国际医疗旅游先行区获得全
国首批健康旅游示范基地。其中博鳌乐城国际医疗旅游先行区吸引医疗旅游机构上百家，投资金额高达
千亿，跨境医疗市场空前庞大。

When you attend this medical tourism exhibition, you will receive:

参加本届医疗旅游展您将获得：

1. Enter the Chinese market quickly by taking advantage of relevant policy advantages;

利用政策优势，快速进入中国市场；

2. To jointly develop domestic and cross-border medical markets through cooperation with relevant institutions in
Hainan;

与海南相关机构合作，共同开发国内跨境医疗市场；

3. Find business opportunities by communicating with colleagues in the industry.

行业内交流，寻找商机。

 

Government's Key Support for Exhibition Projects



政府重点支持展会项目

As a professional sub-exhibition of Hainan International Health Industry Expo, Hainan International Medical
Tourism Exhibition has received strong support from the relevant departments of the state and provinces and
municipalities.

Zhang Meiying, former Vice Chairman of the CPPCC; Zhang Wenkang, former Director of the National Health
Commission of the Peoples’ Republic of China; Wang Lu , Vice Governor of the Hainan Provincial People's
Government; Shen Danyang, Vice Governor of the Hainan Provincial People's Government and other leaders came
to give guidance, and they all praised the exhibition for injecting "new vitality" into the development of medical
tourism in Hainan.

海南国际医疗旅游展作为海南国际健康产业博览会专业子展，得到国家和省市相关部门大力支持。原国
家政协副主席张梅颖，原国家卫计委主任张文康，海南省人民政府副省长王路，海南省人民政府副省长
沈丹阳等领导均亲临指导，称赞展会为海南医疗旅游发展注入“新活力”。

Unprecedented Grand Occasion, Multinational Exhibition Group vs Domestic Big Shot

盛况空前  多国展团vs国内大咖

The exhibition will be held in Hainan International Convention and Exhibition Center from November 13 to 15,
2020, with an exhibition area of 15,000㎡. International exhibitors are expected to have more than 200 exhibitors and
more than 80,000 spectators. The exhibition will focus on profession + experience + service + innovation. The plate
focuses on assisted reproduction/anti-aging/medical cosmetology/lunar centre/stem cell therapy/private customized
tourism. During the exhibition, there will be more than 20 countries and regions of well-known industry big shots here
to wait. The audience in Hainan Province can have a one-time experience of free consultation by multinational cafes,
and can also customize the relevant services of exclusive medical tourism.

本届展会将于2020年11月13-15日在海南国际会展中心举办，展出面积15000㎡，国际展商预计200多家，
观众人群超80000人次。展会将以专业+体验+服务+创新为宣传点，板块重点放在辅助生殖/抗衰老/医疗
美容/月子中心/干细胞治疗/私人定制旅游。展会期间20多个国家和地区知名行业大咖列席以待，省内观
众可一次性体验多国大咖免费问诊，定制专属医疗旅游服务。

China International Medical and Health Industry Summit Forum

中国国际医疗健康产业高峰论坛

At the same time, China International Health Industry Summit Forum and Medical Tourism Sub-Forum will be held.
These two conferences will involve industrial policy, medical technology and innovation, medical tourism
development, and related policy announcements of Boao Lecheng International Medical Tourism Pioneer Zone. At
the same time, conference will invite the competent authorities/industry organizations/medical institutions/experts
and scholars from all countries to gather in the forum and participate in the event.

展会同期举办中国国际医疗健康产业高峰论坛和医疗旅游分论坛，会议涉及产业政策，医疗技术及创新
，医疗旅游发展，博鳌乐城国际医疗旅游先行区相关政策宣讲。邀请包括各国主管单位/行业组织/医疗
机构/专家学者齐聚论坛，参与盛会。

Scope of exhibition:参展范围：

Medical institutions 医疗机构    Medical cosmetology 医学美容    Mobile medicine  移动医疗



Anti-aging institutions 抗衰老机构  Assisted reproduction 辅助生殖       Gene testing   基因检测

Health check-up 健康体检  Confinement club 月子会所   Severe treatment, etc.重症治疗等

Exhibition consultation参展咨询：

Landline座机：+86-020-89857249

Mobile phone手机：13902401844（the same number as WeChat微信同步）

Name:Aya  冯雅 

Mailbox邮箱：226424282@qq.com

2020海南国际医疗旅游展-组委会

冯雅 13902401844（微信同号）

陈经理 18926252542（微信同号）

电话/传真：020-89857249

Email：226424282@qq.com
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